
 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 17, Holstebrovej 

 

Tidspunkt:  13.09.2022 kl. 18.00, Værestedet, Holstebrovej 

 

Antal fremmødte:  12 beboere fra 11 lejemål 

 

Fra Bomiva deltog:  Karen Dalsgaard, Peter Matzen og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent:  Karen Dalsgaard blev valgt til dirigent. 

 

Godkendelse af regnskabet for 2021: 

Peter Matzen fremlagde regnskabet fra 2021. Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Budget for 2023: 

Peter Matzen gennemgik budget for 2023. Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Bomiva stemmer på beboernes vegne ved forbrugsselskabernes generalforsamling. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Bræmme med ”vild med vilje”/blomster på skråning med Galgebakken. 

11 for, 1 hverken for- eller imod. Vedtaget. 

 

Ny husorden. Enstemmigt vedtaget 

  

Valg til bestyrelsen: 

Afdelingen ønsker ingen bestyrelse. I stedet blev Georg Josefsen, Holstebrovej 81.3.tv, tlf.: 

21295096 valgt som afdelingens kontaktperson. 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Bente og Georg Josefsen. 

 

Eventuelt: 

PH; Vedrørende tagrenoveringen er der flere energitiltag i spil. Vi har endnu ikke et gennem 

arbejdet projektforslag. Vi håber at have dette klar sidst i oktober, hvor der så indkaldes til 

ekstraordinært afdelings møde for beslutning om udformning.  

Der var debat om ”trekanten” v/77, beplantning v/ indgang 83-85. PH, Den opgravning der 

var planlagt til i år, sker ikke, da Skive Vand først kommer med separering i 2025, så vi gør 

noget ved det. Der var ønske om bedre information/rundvisning af nye lejer. Hvorfor er der 

ændret på vaske-systemet, det er ikke til at finde ud af. PH, Ændringen er nødvendig, da 

kortene udgår. Forløbet har ikke været tilfredsstillende. Miele har haft nogle fejlleverancer. 

Vi sender nogen ud, der kan hjælpe med at forklare det nye system.  

Vaskeplads er nedlagt – midlertidigt? PH, hvis der står midlertidigt, er det ikke korrekt. Det 

er permanent. Storskrald, hvor gør vi af det? PH, på Nomi4S hjemmeside er det muligt at 

bestille afhentning af sorteret storskrald. Der ønskes bedre fejning af p-plads og stier. 

 

 

 

Referent:   Dirigent: 

 

Peter Hauberg  Karen Dalsgaard 

15.09.2022    


